

Field Therapist: Men's Hockey
Universel Academy | Québec City | 2026-2027 Season

Universel Academy is currently seeking an athletic therapist to join our men's hockey medical team in Québec City for the 2026-2027 season. This is a great opportunity for therapists looking to gain experience quickly in a hockey environment. Our team plays in the USPHL NCDC division (Tier 2 Junior).

The season begins at the end of September 2026 and will run through April 2027. This position is for **home game coverage** only, but there is the opportunity to travel to away games. Games are typically played on weekends.

Responsibilities

- Provide taping and other pre-game care as needed.
- Assess and manage injuries and medical concerns during games.
- Be available for the opposing team when they do not have a therapist.
- Maintain clear and professional communication with coaches, staff, and parents when necessary.

Qualifications

- Certified Athletic Therapist in good standing with the CATA preferred.
- Current BLS certification.
- Current First Responder/EMS/Sports First Responder certification.

If you are interested in the position or would like more information, please contact:

Shanna Olsen, MSc, CAT(C)

Director of Sports Medicine | Directrice de la médecine sportive

Head Athletic Therapist | Thérapeute du sport en chef

solsen@academieuniversel.ca

Thérapeute du sport: Hockey masculin
Académie Universel | Québec | Saison 2026-2027

L'Académie Universel est à la recherche d'un(e) thérapeute du sport pour se joindre à notre équipe médicale de hockey masculin à Québec pour la saison 2026-2027. C'est une belle opportunité pour quelqu'un qui souhaite acquérir rapidement de l'expérience dans un environnement de hockey. Notre équipe joue dans la division NCDC de la USPHL (Tier 2 Junior).

La saison débutera à la fin septembre 2026 jusqu'en avril 2027. Le poste consiste principalement à assurer la **couverture des parties à domicile**, avec la possibilité de couvrir certains matchs à l'extérieur. Les parties sont généralement jouées les fins de semaine.

Responsabilités

- Effectuer les tapes et les soins pré-match au besoin.
- Évaluer et prendre en charge les blessures et problèmes de santé pendant les parties.
- Être disponible pour assurer la couverture de l'équipe adverse lorsqu'elle n'a pas de thérapeute du sport.
- Maintenir une bonne communication avec les entraîneurs, le personnel, les athlètes et les parents lorsque nécessaire.

Qualifications

- Thérapeute du sport agréé en règle auprès de la CATA, de préférence.
- Les premiers répondants sportifs et les physiothérapeutes ayant de l'expérience en couverture sportive sont également les bienvenus.
- Certification BLS à jour.
- Certification Premier répondant / EMS / Sport First Responder à jour.

Si ce poste vous intéresse ou si vous souhaitez avoir plus d'informations, veuillez contacter:

Shanna Olsen, MSc, CAT(C)
Director of Sports Medicine | Directrice de la médecine sportive
Head Athletic Therapist | Thérapeute du sport en chef
solsen@academieuniversel.ca